
Glostrup Boligselskab 

Afdeling 30 - Granskoven 
Granskoven 171, 2600 Glostrup 

 

Referat til bestyrelsesmøde 

Onsdag d.8.1.20. kl.16:00 

 
Åbent hus: kl.19:00 – 19:30 
 

Tilstede: Stine, Ninett, Heidi, Susan, Kurt, Sven-Erik 
 

• Godkendelse af dagsorden 
 

• Punkter fra Driftskontoret 
 

 Aktivitetslisten: 
 

• Badeværelser 
Projektet omhandler 50 badeværelser uden prøvebadeværelset.  

De 4 af badeværelserne var ikke medtaget i første omgang, da 
lejerne selv havde renoveret badeværelserne. Men efter kontrol af 

rørinstallationerne viste det sig, at disse ikke var skiftet og de 4 

badeværelser er derfor lagt oveni de 46 badeværelser vi startede 
med.  

 
• Vaskeriet 

Vi har modtaget priserne på 2 vaskemaskiner a 10 kg og 2 
tørretumbler. Efter tilbudsvurderingen er Miele lavestbydende.  

. 
• Beplantning/fodhegn/p-stop 

P-stop er opsat. 
Ekstra planter er plantet ved svævebanen. GB har nu talt efter 

igen og Pernille er 100% sikker på, at der er plantet 5 stk. Vi 
besigtiger det på markvandringen med Pernille. Hækken ved 

Sweco bliver fjernet i januar.  
 

• Lys i gavl 

Afdelingsbestyrelsen og Nichlas har gået en tur i området og bliver 
enige om placering af lamperne.  

 
• Skraldespande 

De er leveret  
 

• Lagur anlæg 
GB er i dialog med Glostrup Forsyning om at flytte 

hovedvandstikket, og vi arbejder på, at få belyst økonomien. 
 

 
• Tilstandsrapport døre/vinduer 



Arbejdet er igangsat. 

 
• Punkter til Driftskontoret 

 
• Overvågning i vaskeriet – Hvornår bliver det sat i gang? 

 
• Badeværelser – Vi har ikke modtaget noget udbudsmateriale og 

ved derfor ikke mere om sagen 

 
• Lys i gavl - Nichlas havde en tegning med på, hvor lamperne skal 

placeres. Vi har bedt om at få et kopi af tegningen samt se tilbud 
inden accpet. 

 
• Skraldespande – vi vil gerne bestille 2 nye skraldespande 

 
• Lagur anlæg – Vi har intet hørt fra driftskontoret vedr. hvor 

vandet i skakten kommer fra 
 

• Tilstandsrapport døre/vinduer – Driftskontoret har holdt møde 
8. januar med Obicon og vi afventer svar fra driftskontoret. 

Vi vil gerne have, at de besigtiger alle lejemål for at få det bedste 
grundlag for tilstandsvurderingen 

 

• Vaskeriet - Vi acceptere prisen og sætter arbejdet i gang 
 

• Opfølgning af sager 
 

• Parkering 
Kurt, Susan og Sven-Erik har lavet et parkeringsudvalg, så vi kan 

få gjort noget ved parkeringspladser og parkeringsregulering i 
afdelingen. 

 
• Nyt fra formanden 

 
• Ballade i afdelingen 

Johnny tager fat i politiet og SSP for at vi kan få et samarbejde i 
gang. 

 

• Økonomistatus 
 

• Su 
 

• Udmeldelse af SU-samarbejdsaftale  
Rødkælkevej har meldt sig ud af samarbejdsaftale pr. 31.12.19, 

som betyder den ikke gælder længere fra d. 31.12.20. 
Der arbejdes på at få en ny samarbejdsaftale i stand. 

 
 

• Evt. 


